
 
 
 
 
 
 

Αθήνα, 25 Μαΐου 2022 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Κίνδυνος κλεισίματος της Παθολογικής Κλινικής του Γενικού 

Νοσοκομείου Φλώρινας» 

Το τελευταίο διάστημα κυκλοφόρησαν δημοσιεύματα στον τοπικό τύπο της 
Δυτικής Μακεδονίας σχετικά με τη λειτουργία της Παθολογικής Κλινικής του Γενικού 
Νοσοκομείου Φλώρινας (ΓΝΦ) «Ελένη Δημητρίου». Συγκεκριμένα, μας προξένησε 
έντονη ανησυχία η ανακοίνωση του Δ.Σ. του Συλλόγου Εργαζομένων του ΓΝΦ, στην 
οποία αναφέρεται ότι υπάρχουν παραιτήσεις Ιατρών-Παθολόγων και είναι εμφανής και 
άμεσος ο κίνδυνος για κλείσιμο της εν λόγω κλινικής. Παράλληλα, σε ανακοίνωση της 
Ένωσης Ιατρών Νοσοκομείων και Κέντρων Υγείας Δυτικής Μακεδονίας γίνεται εκτενής 
αναφορά για την υποστελέχωση όλων των Νοσοκομείων της περιοχής και 
συγκεκριμένα για το μείζον ζήτημα που αντιμετωπίζει το ΓΝΦ με τις παραιτήσεις 
Επιμελητών Ιατρών Παθολόγων και την επικείμενη συνταξιοδότηση (εντός μηνός) του 
Διευθυντή της εν λόγω κλινικής, ο οποίος βρίσκεται ήδη σε παράταση. 

Στην πρόσφατη δε συνέντευξη τύπου που παρατέθηκε για την τοποθέτηση του 
νέου Διοικητή του ΓΝΦ, ο Διοικητής της 3ης ΥΠΕ ανέλυσε το ζήτημα της Παθολογικής 
Κλινικής και ανέφερε ότι πρόκειται να γίνει κατανομή νέας προκήρυξης θέσεων με 
άμεση ενσωμάτωση. Είναι γνωστό βέβαια ότι οι προκηρύξεις ιατρών για να 
τελεσφορήσουν -αν δεν βγουν άγονες και υπάρχουν ενδιαφερόμενοι/ες- είναι μια 
μακροχρόνια διαδικασία. Βέβαια, η ανησυχία στους πολίτες παραμένει έκδηλη καθότι 
υπάρχουν αναφορές για προσκλήσεις ιδιωτών ιατρών το τελευταίο διάστημα, 
προκειμένου να καλύπτεται η λειτουργία της Παθολογικής Κλινικής και μέχρι στιγμής δεν 
έχουν ακόμα προκηρυχθεί οι απαιτούμενες θέσεις για την εύρυθμη λειτουργία της.  

Μεγάλη ανησυχία προκαλεί και το γεγονός ότι το προηγούμενο διάστημα 
διακινήθηκαν στον περιφερειακό τύπο «μελέτες», που ανατέθηκαν από τη Δημοτική 
Αρχή της Κοζάνης καθ υπέρβαση των αρμοδιοτήτων της, προτείνοντας τη δημιουργία 
νέου Νοσοκομείου στην περιοχή της Κοζάνης με ΣΔΙΤ και την υποβάθμιση των 
υπαρχόντων Γενικών Νοσοκομείων της περιοχής (Φλώρινα, Καστοριά, Γρεβενά, 
Πτολεμαΐδα). Το συγκεκριμένο ‘σχέδιο’ έρχεται να δημιουργήσει τρομερά αρνητικό κλίμα 
και να διαταράξει τον υγειονομικό χάρτη της Δυτικής Μακεδονίας.  

Υπενθυμίζουμε ότι κατά το διάστημα της διακυβέρνησης του ΣΥΡΙΖΑ 
δρομολογήθηκαν προσλήψεις ιατρών στο ΓΝΦ -παρόλο που η χώρα βρισκόταν σε 
αυστηρό δημοσιονομικό έλεγχο- και όσες θέσεις δεν καλύφθηκαν 
επαναπροκηρύχθηκαν. Αντιθέτως η ΝΔ στα χρόνια της διακυβέρνησής της, δεν έχει 
προβεί στον απαιτούμενο και επιθυμητό αριθμό προσλήψεων για το Γενικό Νοσοκομείο 
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Φλώρινας, με σκοπό την κάλυψη των υπαρχόντων οργανικών κενών. Πολλές φορές τα 
κενά καλύπτονται μέσω επικουρικών συμβάσεων ή προγράμματα του ΟΑΕΔ (κυρίως σε 
ό,τι αφορά στο Νοσηλευτικό και λοιπό προσωπικό) καθώς ειδικά στις κατηγορίες αυτές 
δεν έχει πραγματοποιηθεί καμία μόνιμη πρόσληψη, με εξαίρεση την προκήρυξη του 
2019 που είχε δρομολογηθεί επί διακυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ.  

Επειδή η Π.Ε. Φλώρινας είναι απομακρυσμένη και απομονωμένη περιοχή λόγω 
και των ελλειμματικών συνδέσεων με κεντρικούς οδικούς άξονες (Εγνατία Οδός) αλλά 
και με ακραίες καιρικές συνθήκες, 

Επειδή η Παθολογική Κλινική αποτελεί το σημείο αιχμής του Γενικού 
Νοσοκομείου Φλώρινας και δίχως αυτή απειλείται σοβαρά η λειτουργία του και κατ’ 
επέκταση η υγεία των πολιτών της ΠΕ Φλώρινας, 

Επειδή είναι άμεση και αναγκαία όσο ποτέ άλλοτε η προκήρυξη και κάλυψη 
όλων των υφιστάμενων κενών οργανικών θέσεων Επιμελητών Ιατρών-Παθολόγων, των 
κενών που θα δημιουργηθούν εντός διμήνου της Παθολογικής Κλινικής, 

Επειδή όπως αποδείχτηκε από την υγειονομική κρίση, το Δημόσιο Σύστημα 
Υγείας έσωσε την χώρα και χρήζει άμεσης ενίσχυσης σε ιατρονοσηλευτικό προσωπικό 
και προσωπικό όλων των ειδικοτήτων, 

 Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Τι προτίθεται να κάνει για την άμεση τοποθέτηση Ιατρών Παθολόγων στην 
Παθολογική Κλινική του Γενικού Νοσοκομείου Φλώρινας και πόσες θέσεις 
Επιμελητών – Διευθυντή προτίθεστε να προκηρύξετε; 

2. Ποια κίνητρα έχει υπόψιν για την προσέλκυση νέων Ιατρών και την ένταξή 
τους στο δημόσιο σύστημα υγείας;  

3. Τι θεσμικές αλλαγές προτίθεται να κάνει προκειμένου να γίνουν όχι μόνο 
ελκυστικές οι προκηρύξεις ιατρών στο Ε.Σ.Υ, αλλά και να 
ελαχιστοποιηθούν οι περιπτώσεις των άγονων και συνάμα να 
δημιουργηθεί ένα πλαίσιο μεσοπρόθεσμου προγραμματισμού 
προκειμένου να αποφευχθούν μετακινήσεις ή παραιτήσεις ιατρών ανά 
τριετία, με σκοπό ενδεχομένως να συμμετάσχουν σε άλλη πιο δελεαστική 
θέση; 

4. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα των εν λόγω προκηρύξεων – τοποθετήσεων 
έτσι ώστε να αποφευχθεί η πρόσκληση/επίταξη ιδιωτών ιατρών ή ιατρών 
άλλων ειδικοτήτων και η επαναφορά της εύρυθμης λειτουργίας της ΠΘ του 
ΓΝΦ; 

5. Υπάρχει πλάνο υποβάθμισης των υγειονομικών μονάδων της Δυτικής 
Μακεδονίας, όπως καταγράφηκε από την «μελέτη-λαγό» για νέο 
Νοσοκομείο ΣΔΙΤ στην Κοζάνη;  
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